
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku v Rožňave zo dňa 

11. 5. 2020

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Záverečný účet mesta Rožňava za rok 2019 – Ing. Klára Leskovjanská
3. Rôzne
4. Diskusia

     5.   Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Predseda  komisie  Roman Ocelník  privítal  členov komisie  a  oboznámil  ich  s  
programom rokovania.  Uviedol,  že  svoju  neúčasť  na  zasadnutí  komisie  ospravedlnil  Ing. 
Hanuštiak.

Uznesenie  č.  01/05/2020: Komisia  schvaľuje  program svojho rokovania  dňa  11.  5.  2020 
podľa pozvánky. 

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Hanuštiak, Mgr. Gonos) 
                   

K bodu č. 2:  Záverečný účet mesta Rožňava za rok 2019 – Ing. Klára Leskovjanská

Ing. Klára Leskovjanská uviedla, že mesto hospodárilo v roku 2019 s prebytkom. Členovia 
komisie sa pýtali Ing. Leskovjanskej na aktuálnu finančnú situáciu mesta. 

Uznesenie č. 02/05/2020: Komisia odporúča schváliť záverečný účet mesta Rožňava, vrátane 
škôl a školských zariadení a príspevkových organizácií bez výhrad.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Hanuštiak, Mgr. Gonos) 
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K bodu č. 3: Rôzne

Predseda  komisie  uviedol,  že  dostal  anonymný  list,  v ktorom  ho  pisateľ  upozorňuje  na 
plechovú garáž na Okružnej ulici na parkovisku medzi bytovými domami a predajňou Milk-
agro. 

Uznesenie č. 03/05/2020: Komisia odporúča, aby mestská polícia zmapovala plechové garáže 
na území mesta – ich počet, právny režim a príjmy mesta. 

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Hanuštiak, Mgr. Gonos) 

Ing. Szabad poukázal  na chýbajúci  priechod pre chodcov a verejné osvetlenie  Szilvássyho 
ulice.

Uznesenie  č.  04/05/2020:  Komisia  odporúča  vyznačenie  priechodu  pre  chodcov  pri 
Szilvássyho ulici a realizáciu verejného osvetlenia na tejto ulici.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Hanuštiak, Mgr. Gonos) 

K bodu č. 4: Diskusia

JUDr. Kerekešová uviedla, že v Póschovej záhrade sú 3 vyschnuté stromy.

K bodu 5: Záver

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a vyjadril  želanie,  aby epidémia nového 
koronavírusu čoskoro pominula.

          Mgr. Juraj Halyák        Roman Ocelník
           tajomník komisie                   predseda komisie


